
  Zápisnica č. 2 / 2025 AS FEI STU 
  zo dňa 29. 4. 2025 
 

1 
 
 

AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 2 / 2025 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 29. 4. 2025 v zasadačke dekana FEI STU 

Prítomní:  
Zamestnanecká časť: 14 ospravedlnení: Boris Cintula, Gabriel Farkas, Karina Chudá, Michal  

Tölgyessy 
 
Študentská časť: 7 ospravedlnení: Eunika Farkašová, Jakub Szabo 

 
Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 

RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
Ing. Stanislav Sojak, PhD., prodekan pre inžinierske a doktorandské štúdium 
doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., prodekan pre medzinárodné vzťahy 
a spoluprácu s praxou 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Ing. Miroslava Ostrihoňová, poverená tajomníčka fakulty  
Mgr. Peter Miklovič, PhD., pracovník pre stavebné a technické činnosti 
prof. Ing. Alena Kozáková, PhD., predsedníčka fakultného výboru ZOO pri FEI 
STU  
doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., kvestor STU  
 

Prezenčné listiny sú prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI STU. 
4. Schvaľovanie dvoch nových členov Vedeckej rady FEI STU. 
5. Schvaľovanie Výročnej správy o činnosti FEI STU za rok 2024. 
6. Schvaľovanie Rozpočtu FEI STU pre rok 2025. 
7. Rôzne. 
8. Záver. 

K bodu 1 / Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal všetkých prítomných senátorov aj hostí na zasadnutí. Prvé hlasovanie sa 
týkalo programu zasadnutia.  
 

Súhlasím s navrhnutým programom zasadnutia. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Program rokovania bol schválený, následne sa hlasovalo o skrutátoroch a overovateľoch tejto 
zápisnice. 
 
Súhlasím s navrhnutými skrutátormi. 
Prítomní: 21 
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Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 0 zdržali sa: 2 

Skrutátori  – senátori Kokavec a Berki boli schválení. 

Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 0 zdržali sa: 2 

Overovatelia zápisnice  – senátor Bisták a senátorka Poláčiková boli schválení. 

K bodu 2 / Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom 11.2.2025.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého rokovania AS FEI STU. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Zápisnica č. 1/2025 bola schválená.  

K bodu 3 / Aktuálne otázky.  
Predseda senátu odovzdal slovo dekanovi fakulty, ktorý hovoril: 

• bol zvolený kandidát na rektora STU, prof. Ing. Maximilán Strémy, PhD.,  

• na FEI STU došlo k výmene tajomníka,  
o za dlhoročnú prácu vyjadril poďakovanie bývalému tajomníkovi, Mgr. Petrovi 

Miklovičovi, ktorý je teraz povereným pracovníkom za koordináciu činností pri 
rekonštrukcii budovy, 

o poverenou tajomníčkou je Ing. Miroslava Ostrihoňová, zároveň vedúca OĽZ a bývalá 
zástupkyňa tajomníka, 

• rekonštrukcia blokov B+C sa započala potom, čo boli uskutočnené všetky právne a 
administratívne náležitosti, 

o počíta sa aj s opláštením telocvičného traktu a bazéna s výmenou okien, ktoré budú 
namiesto doterajších dvojokien klasické jednookná, no bude nutné riešiť prípadný 
kondenz (asi vzduchotechnika), 

o rovnako s rekonštrukciou energokanálov s priľahlými výmenníkovými stanicami, 
o práce by mali skončiť k júlu 2026. 

Dekana doplnil Mgr. Miklovič: 
o v tíme pre rekonštrukciu sú ešte Ing. Peter Telek, ktorý komunikuje s dodávateľmi 

a Ing. Juraj Paulech, 
o doteraz sa riešilo rozmiestnenie jednotlivých miestností v spolupráci s dotknutými 

riaditeľmi ústavov, zhotoviteľ už pracuje na projektovej dokumentácii, búracie práce 
sa dokončujú a priestory sa čistia, aby sa mohlo prejsť k elektrine, vode, kúreniu 
a iným, 

o vo vnútroblokoch bude nutné (v rámci zákona, čo potvrdil aj dekan) na podnet statika 
vypíliť niektoré stromy, ktoré narúšajú statiku stavby, 

o do budúcna sa počíta s osadením fotovoltiky asi na bloku D, príp. nad plavárňou – 
v riešení je veľa nápadov. 

Ďalej hovoril dekan: 

• v jedálni sa posledné dva týždne testovala prevádzka, systém kredit je zložitejší ako sa rátalo 
v počiatku, 

o 2.5.2025 sa spustí testovacia prevádzka aj pre zamestnancov, aby sa vychytali 
problémy a od septembra by sa mohli začať stravovať aj študenti, 
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o je zámerom prilákať čo najväčší počet stravníkov a stále pracovať na zlepšovaní kvality 
(stravovacia komisia, podnety od stravníkov), keďže máme vlastnú jedáleň a vlastných 
ľudí, 

• je na svete Novela VŠ zákona – zmeny by sa mali zohľadniť aj v Štatúte FEI STU; zároveň sa 
chystá aj nový VŠ zákon – zmeny preto budú zapracované spolu, niekedy v septembri 2025, 

• STUBA-EUBA – prebehlo uzavretie spoločných študijných programov, mali by sa spustiť od 
septembra 2026. 

Prof. Weis informoval o priebehu Vedeckej rady, kde sa okrem iného riešilo doplnenie členov, či edičný 
plán 2025/2026. 
Senátor Tomčo sa spýtal, či sa počíta s využitím jedálne pre rôzne eventy. Dekan odpovedal, že pre 
tieto účely sa do budúcna ráta skôr s bývalou zamestnaneckou jedálňou, ktorá by tiež mala prejsť 
rekonštrukciou. 
K aktuálnym otázkam neboli žiadne iné dotazy. 

K bodu 4 / Schvaľovanie dvoch nových členov Vedeckej rady FEI STU. 
Dekan si vzal slovo, kedy informoval, že viacerí členovia odišli z VR z rôznych dôvodov. Je nutné 

zaktualizovať členov. 

Predseda senátu fakt potvrdil a navrhol vykonať tajnú voľbu, kedy senátori obdržali hlasovacie lístky. 

Návrh prof. Ing. Michala Frivaldského, PhD. a doc. Ing, Elemíra Ušáka, PhD. za členov Vedeckej 

rady Fakulty elektrotechniky a informatiky STU na obdobie 4 rokov. 

Počet rozdaných lístkov:  21 
Počet odovzdaných platných lístkov:  21 
Počet neplatných lístkov:  0 

Výsledky hlasovania: 

prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. Súhlasím: 21  Nesúhlasím: 0  Zdržiavam sa: 0  
doc. Ing. Elemír Ušák, PhD.  Súhlasím: 21  Nesúhlasím: 0  Zdržiavam sa: 0 
  
Uznesenie 1/25.2 
AS FEI STU dňa 29.4.2025 schválil prof. Ing. Michala Frivaldského, PhD. a doc. Ing. Elemíra 

Ušáka, PhD. za členov Vedeckej rady Fakulty elektrotechniky a informatiky STU na odbobie 4 

rokov. 

K bodu 5 / Schvaľovanie Výročnej správy o činnosti FEI STU za rok 2024. 
Predseda senátu informoval, že časti správy Pedagogika a Vedecká činnosť boli prerokované aj na 

Vedeckej rade. V rámci senátu ju prerokovali 3 pracovné komisie – pedagogická, ekonomická a komisia 

pre vedu a výskum. 

Dekan upresnil, že správa je vytlačená v štandardnom formáte a štruktúre. Ak by sa navrhli zásadné 

opravy, tieto budú zapracované už len v elektronickom spracovaní. Správa má inak dobrý ohlas a je 

výborným PR materiálom.   

Predseda senátu požiadal o vyjadrenie k správe predsedov jednotlivých komisií: 

Senátor Kuzma, predseda Ekonomickej komisie uviedol, že správu prerokovali 24. apríla 6 prítomní 

členovia a jednomyseľne odporúčajú senátu správu s pripomienkou týkajúcou sa vykonania 

gramatickej korektúry schváliť. 

Zápisnica zo zasadnutia EK tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 
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Senátor Novák za Komisiu pre vedu, výskum a rozvoj fakulty informoval, že komisia sa stretla 23. apríla 

v počte 5 členov a prodekana Weisa, správu prerokovali a na základe diskusie AS odporúčajú správu 

schváliť.  

Stanovisko KVVaR tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. 

Senátor Jančárik za Pedagogickú komisiu uviedol, že komisia sa stretla 22. apríla dištančne, správu 
v prítomnosti prodekanov Kotorovej a Sojaka prerokovali a senátu odporúčajú správu schváliť. 

Zápisnica zo zasadnutia PK tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. 

Po krátkej diskusii a ujasnení si drobných nejasností navrhol predseda senátu o schvaľovaní správy 
hlasovať. Správa bude prezentovaná na zasadnutí Akademickej obce, aj na webovom sídle fakulty. 

Súhlasím so schválením Výročnej správy o činnosti za obdobie od 1.2.2024 do 31.1.2025.  

Prítomní: 21 

Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 2/25.2 
AS FEI STU dňa 29.4.2025 schválil „Výročnú správu o činnosti za obdobie od 1.2.2024 do 

31.1.2025“.. 

K bodu 6 / Schvaľovanie Rozpočtu FEI STU pre rok 2025. 
Predseda senátu povedal, že je úlohou najmä EK za senát, aby rozpočet preskúmala a prerokovala. 

Predseda EK následne informoval, že ekonomická komisia sa aj s poverenou tajomníčkou Ing. 

Ostrihoňovou zišla 24. apríla. Materiál k prerokovaniu dostali členovia už 16. apríla. Poverená 

tajomníčka Ing. Ostrihoňová rozpočet odprezentovala v hlavných bodoch a upozornila na zmenu, a 

síce na potrebu krytia plánovanej valorizácie z vlastných zdrojov, čo v pôvodnom materiáli  nebolo 

zahrnuté.  

Po diskusii navrhol predseda EK hlasovať o prijatí uznesenia. Komisia navrhla AS FEI rozpočet schváliť 

po zapracovaní pripomienky týkajúcej sa uvedenia krytia nákladov na valorizáciu platov v roku 2025. 

Zápisnica zo zasadnutia EK tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

Dekan informoval, že v rozpočte je výrazný nárast oproti roku 2024 vďaka výkonnostným zmluvám aj 

projektom. Zároveň podotkol, že s prostriedkami treba rozumne nakladať. 

Predseda EK povedal, že ústavy by mali prostriedky míňať - najlepšou investíciou je ľudský potenciál. Je 

alarmujúce, že klesá počet odborných asistentov.  

Dekan poďakoval za podnet, že ústavy by mali investovať, aby sa predišlo zbytočne veľkým zostatkom, 

čo by mohlo viesť k znižovaniu dotačných prostriedkov. 

Po krátkej diskusii predseda navrhol o rozpočte hlasovať.   

Súhlasím so schválením Rozpočtu FEI STU 2025 v zmysle modifikovanej verzie.  

Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 3/25.2 
Akademický senát FEI STU schvaľuje rozpočet FEI STU na rok 2025 bez pripomienok. 
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K bodu 7 / Rôzne. 
Predseda senátu pripomenul, že je nutné vykonať doplňujúce voľby na ÚIM, keďže senátorka Chudá 

ukončila na fakulte pracovný pomer. Senátor Fabšič informoval, že sa na ústave v tomto smere už 

podnikajú kroky. 

Predseda senátu informoval, že Zasadnutie Akademickej obce bude vo štvrtok, 5. júna o 13. hodine 

a najbližšie Zasadnutie AS FEI by mohlo byť 3. júna, rovnako o 13. hodine. Jeho náplňou bude hlavne 

schvaľovanie VS o hospodárení za rok 2024. 

K bodu 8 / Záver. 
Všetkým prítomným sa predseda senátu poďakoval za účasť. 

 
 
 
 
 
 
 
 

____________________________ 
 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 
2. Zápisnica zo zasadnutia Ekonomickej komisie. 
3. Stanovisko KVVaR. 
4. Zápisnica zo zasadnutia Pedagogickej komisie. 
 

Overovatelia: 

Ing. Pavol Bisták, PhD.     ______________________ 

  

Bc. Katarína Poláčiková     ______________________ 

 

 
Zapísala dňa 29.4.2025:     Slavomíra Mészárosová,  

  tajomníčka AS FEI STU 


